

Disclaimer

1. The customer confirms and accepts this disclaimer upon requesting this service.
2. Parked vehicles are at owner's risk. No liability is assumed by PARK POINT CAR PARKING AND SQUARES MANAGEMENT AND OPERATION - L.L.C - S.P.C.
3. PARK POINT CAR PARKING AND SQUARES MANAGEMENT AND OPERATION - L.L.C - S.P.C shall hold no responsibility towards any damage/injury due to faulty brakes, mechanical/electrical or other equipment failure in the vehicle.
4. Any accident will be handled through PARK POINT CAR PARKING AND SQUARES MANAGEMENT AND OPERATION - L.L.C - S.P.C's Insurance Agent unless the customer wishes to repair their car elsewhere. For such cases, compensation for the cost of repair shall be provided to the Car Owner only upon approval of the Insurance Agent. Insurance Agent shall determine the amount of compensation.
5. In case of an accident to the customer's vehicle, no replacement car shall be provided.
6. In case of an accident to a rental car, PARK POINT CAR PARKING AND SQUARES MANAGEMENT AND OPERATION - L.L.C - S.P.C shall not bear any car rental cost during the repair period and shall only liaise directly with the customer.
7. In relation to any accident caused by the Valet Driver to the Customer's vehicle, PARK POINT CAR PARKING AND SQUARES MANAGEMENT AND OPERATION - L.L.C - S.P.C shall not bear expenses and charges pertaining Including but not limited to hotel/accommodation, restaurant/food and beverage, transportation/taxi charges and or any other cost of living.
8. PARK POINT CAR PARKING AND SQUARES MANAGEMENT AND OPERATION - L.L.C - S.P.C is not responsible for valuables or belongings left in the vehicle.
9. The ticket validity ends at the site's official working hours.
10. This ticket is the vehicle claim verification. Please keep your ticket with you at all times.
11. All claims must be presented before the vehicle is taken from the facility.

شروط وأحكام المسؤولية

١. يقر العميل حال تلقيه للخدمة بموافقته على شروط وأحكام المسؤولية الواردة هنا

٢. تكون جميع المركبات الواقعة تحت مسؤولية أصحابها، ولا تتحمل بارك بيونت للادارة وتشغيل مواقف وساحات السيارات - ذ.م.م - ش.ش.و أي مسؤولية عنها .

٣. لا تتحمل بارك بيونت للادارة وتشغيل مواقف وساحات السيارات - ذ.م.م - ش.ش.و أي مسؤولية تجاه أي ضرر / إصابة ناتجة عن خلل في الفرامل أو عطل ميكانيكي / كهربائي أو أي عطل آخر في المركبة.

٤. سيتم التعامل مع أي حادث من خلال شركة التأمين ما لم يرغب العميل في إصلاح مركبته في مكان آخر. في مثل هذه الحالات ، يجب تقديم تعويض عن تكلفة الإصلاح إلى مالك المركبة فقط بعد موافقة وكيل التأمين. يحدد وكيل التأمين مقدار التعويض.

٥. في حالة وقوع حادث المركبة العميل ، لن يتم توفير مركبة بديلة

٦. في حالة وقوع حادث المركبة مستأجرة، فلن تتحمل بارك بيونت للادارة وتشغيل مواقف وساحات السيارات - ذ.م.م - ش.ش.و أي تكلفة لاستئجار مركبة بديلة خلال فترة الإصلاح وستقوم بالاتصال مباشرة بالعميل فقط.

٧. فيما يتعلق بأي حادث يتسبب فيه سائق خدمة صف السيارة المركبة العميل ، لن تتحمل بارك بيونت للادارة وتشغيل مواقف وساحات السيارات - ذ.م.م - ش.ش.و المصاريف والرسوم المتعلقة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر : الفندق / الإقامة ، المطعم / الطعام والشراب ، رسوم النقل / سيارة الأجرة و / أو أي تكاليف أخرى للمعيشة.

٨. بارك بيونت للادارة وتشغيل مواقف وساحات السيارات - ذ.م.م - ش.ش.و ليست مسؤولة عن الأشياء والمقتنيات المتروكة في المركبة ..

٩. تنتهي صلاحية التذكرة بانتهاء الدوام الرسمي لموقع العمل ..

١٠. تكون هذه التذكرة هي الدليل للتحقق من مطابقة العميل بالمركبة، يرجى الاحتفاظ بتذكرة معك في جميع الأوقات

١١. يجب تقديم جميع المطالبات قبل خروج المركبة من الموقع .